
 

 

 

  

 

 

 

Skrivelse till hälso- och sjukvårdsnämnden 

Hemgång efter förlossning – statistik och 

åtgärder kopplat till Coronapandemin 

Alla verksamheter i vårdsverige påverkas av pågående pandemi, så även 

förlossning och där tillkommande vård. Exempelvis uppmanar man i vissa delar 

av landet, bland annat på Södersjukhuset, till snabb hemgång efter normala 

förlossningar där både barn och mamma mår bra efter.    

 

På 1177 Kronoberg anges att bemanning på BB och familje-BB anpassas efter 

antalet inskrivna patienter och rådande läge. Allt för att ge bästa möjliga vård 

och stöd till patienterna, något jag är övertygad om att våra fantastiska 

medarbetare gör. 

 

2018 var medelvårdtiden i Kronoberg efter vaginal förlossning 2,3 dygn för 

förstföderskor och 1,6 dygn för omföderskor. Motsvarande siffror för kejsarsnitt 

var 3,3 dygn för förstföderskor och 2,9 dygn för omföderskor.1 

 
Så till frågan - kopplat till ovan önskar jag skriftligt svar på följande frågor: 

1. Hur ser statistiken för hemgång efter förlossning ut i Kronoberg under 

Coronapandemin jämfört med den statistik vi har för föregående år? 

2. Om hemgångsstatistiken påverkats i Kronoberg - hur arbetar vi med att 

garantera att de som får tidig hemgång med hänvisning till rådande läge 

får det stöd och den hjälp som annars ges på BB? 

 

Henrietta Serrate (S) 

2:e vice ordförande i regionstyrelsen 

 

                                                 
1 www.socialstyrelsen.se/statistik-och-data/statistik/statistikamnen/graviditeter-forlossningar-och-nyfodda/ 
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